
Rovernemndsmøte 1.-3. november 2024 i Fredrikstad

Referat:

Til stede:

Deborah Ognøy

Sondre Kjærnåsen

Ask Vighals

Miriam Eline Bergan

Fillip Kristoffersen

Hedda Amilde Danielsen

Isklumpen

Frafall:

Karen Helene Nilsen

Møtet startet 2. November klokken 10:30 og ble hevet 3. November klokken 13:00

Vi arrangerte grilling utenfor Skogtunet lørdag kveld, hvor vi inviterte lokale rovere til å

møte opp og bli kjent med nemnda.

Bading:

Etter erfaring fra tidligere møter, ser vi at bading spiser opp mye av møtetiden. Ettersom

vi begynner å nærme oss slutten av perioden, og har enda mye arbeid å komme

gjennom, valgte vi å nedprioritere dette. Det ble derfor ingen bading dette møtet.



Sak 48/24 Konstituering
48/24.1 Godkjenning av innkalling og saksliste
Godkjent.

48/24.2 Valg av referent
Hedda Amilde Danielsen valgt som referent.

Sak 49/24 Oppfølging
Vi oppdaterte hverandre om status for roverkontakter og arrangementer.

49/24.1 Roverkontakter

49/24.2 Roverarrangementer

Sak 50/24 Tiltaksplan
Vi gikk gjennom tiltaksplanen, noterte ned hva vi har jobbet med så langt. Det ble videre

notert ned tiltak for veien videre på de ulike punktene og hva som trenger mer

oppfølging.

Sak 51/24 Ferdigstille alle instrukser
Vi jobbet i grupper med å ferdigstille instruksene for de ulike arrangementene, samt

instruks for valgkomitéen. Hvor blant annet sosialt ansvarlig, ivaretakelse av de som ikke

kom videre i valget, og fokus på friluftsliv i aktivitetene ble innarbeidet i

arrangements-instruksene.

Kom ikke helt i mål, siste finpussen tas før/under januarmøte.

Sak 52/24 Rover-challenges
Vi har forberedt et informativt skriv som er sendt til kontoret og programutvalget for

ideutveksling i forhold til rover-challenges. Skrivet omhandler hva vi ser for oss at

rover-challenges kan innebære samt rammer vi ser for oss å ha rundt utfordringene.

Dette som en fortsettelse på rover-challenges etter at et-årspunktet utgår i februar, evt.

blir valgt inn på nytt.

Sak 53/24 Roverhistorie
Da roverhistorien er såpass vid og stor har vi valgt oss ut disse fokusområdene for

arbeidet vårt videre:

- Tidligere nemnder



- Postkassen sin historie

- Skrive ned Isklumpens historie

- Promotere Speidermuseet - gjøre det gøy for folk å legge inn ting selv

Det ble diskutert om dette bør legges ut på egne sider eller speidermuseet, hvor

speidermuseet ble sett på som mest hensiktsmessig. Det ble under

RK-samling/Kretsforum promotert å opprette konto og en side om seg selv på

speidermuseets nettsider. Dette ser vi på som en fin start på at folk kan begynne å bidra

med egne artikler om leirer, grupper og hendelser i speidernorge, og dermed bidra til å

gjøre speidermuseets digitale leksikon enda bedre i fremtiden.

Sak 54/24 Oppdateringer og status fra møter
Vi oppdaterte hverandre om status av ulike saker og tar en oppsummering fra diverse

møter.

Nasjonalt studentspeidertreff:

Gråkallbanen skal arrangere nasjonalt studentspeidertreff i mars. Hvem som skal

arrangere bestemmes gjennom en utlysning, kontra en avstemning på kongress.

Nasjonalt studentspeider treff er så langt det mest beskrivende navnet på

arrangementet.

Felles roverombudssamling:

Har snakket med KS, og det skal legges inn i roverprogrammet på landsleir. KS og

Rovernemnda står for programmet, og landssleir står for lokale.

Roverforum:

Ask informerte om saker som ble tatt opp på roverforum. De hadde blant annet en

diskusjon om hvordan vi kan bruke løftet fra landsleir til å rekruttere nye medlemmer,

samt styrke lokalt arbeid via samarbeid mellom forbundene.

Eventuelt
RedKom til kongress
Brorparten av redaksjonskomiteen til Roverkongress 2025 er landet, vi jobber

kontinuerlig med å finne en siste referent av motsatt kjønn.



Nemnda ber kongress-arrangør kjøpe inn en ordstyrer-hammer.

Invitere eksterne til Roverkongress
Rovernemnda ønsker å sende ut formelle invitasjoner til relevante samarbeidspartnere

om deltakelse på Roverkongress 2025. Det ble sendt ut invitasjon til Den norske kirkes

Ungdomsutvalg, Landsrådet for Norges barne- og ungdomsorganisasjoner, KM-Global,

Komité Speiding og Speiderstyret.

Julekort
Ask designer, Deborah skriver og sender. De som ønsker å skrive en egen personlig

melding til sine RK-er, sender tekst til Deborah innen 15.november.

Sak til LS-møte om Rovernemndas økonomi
Deborah jobber med en sak til LS-møte for å spørre om en tydeligere og mer forutsigbar

økonomi for nemnda og deres arbeid.

Godkjenning av merke til Roverkongress
Merke godkjent

Deborah Ognøy Hedda Amilde Danielsen

Rovernemndsleder Referent


